
        THU Admission for International Students Portfolio Application Form
東海大學外國學生申請入學作品集申請表
	Department(Institute)/Program
系所(組)名稱
	

	English Name
英文姓名
	
(Last/Family name)        (First/Given name)

	Chinese Name (If applicable)
中文姓名 (如果有)
	

	Application Period
申請季別
	 Spring Semester春季班      Fall Semester秋季班

	Enrolment Status
入學身分
	 New Student新生               Transfer Student轉學生

	Apply Degree
學位
	 Bachelor學士                       Master碩士



· Portfolio URL作品集連結網址
	URL連結網址
	



Note：
1. If the portfolio is over 5MB, applicants can provide a link in the pdf file. Please download from application website “Download”. Please set the accessibility settings as open to public to avoid impacting your scores due to the judges being unable to review your work.
2. Before submitting your portfolio, please document and save your original pieces. Any plagiarism, submission of others’ work, and/or behavior that violates relevant copyright laws will automatically disqualify you from your examination and admission rights. Expulsion will occur if any such act is discovered post-enrollment, or your degree will be revoked if the violation is discovered post-graduation.
備註：
1. 作品集或影音檔若超出5MB，無法上傳，可提供連結網址。請至報名系統【下載專區】下載作品集網址上傳表。請開放權限，以免無法讀取影響評分。
2. 考生繳交之作品集請自行保留原件，若由他人代作、抄襲或違反著作權法，將取消報考或錄取資格，入學後被發現者開除學籍，畢業後被發現者取消學位。
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